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OSNOVNA ŠKOLA A.G. MATOŠA NOVALJA 

ŠKOLSKI ODBOR 

Zeleni put 1 

53291 Novalja 

 

KLASA: 007-02/22-01/2 

URBROJ: 2125/20-41 

Novalja, 15. ožujka 2022. 

 

Z A P I S N I K 

 

S 10. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 15. ožujka 2022. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji praktikuma, s početkom u 12:02 

sati. 

 

Prisutni članovi: 

1. Ivana Kurilić, predsjednica Školskog odbora, predstavnica Osnivača 

2. Ana Vidas, zamjenica predsjednice Školskog odbora, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog 

vijeća  

3. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

4. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

5. Marija Vidušin, predstavnica Osnivača 

6. Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja. 

 

Odsutni članovi: 

1. Ante Dabo, predstavnik Osnivača. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić – tajnik 

 

Ivana Kurilić predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 6 od ukupno 7 članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad te predlaže sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika s 9. sjednice; 

2. Predstavljanje programa rada za ravnatelja od strane kandidata za ravnatelja; 

3. Izbor i imenovanje ravnatelja. 

 

Pitanja i dopuna nije bilo te je dnevni red predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje: 

 

• dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 9. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 9. sjednice dobili 

u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 9. 

sjednice: 

 

• Zapisnik s 9. sjednice Školskog odbora održane 08. ožujka 2022. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno. 
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Ad 2. Predstavljanje programa rada za ravnatelja od strane kandidata za ravnatelja 

 

Predsjednica Školskog odbora prepušta riječ Aleksiju Škunci, kandidatu za ravnatelja koji objašnjava 

prisutnima da će on predstaviti osnovne smjernice programa prvenstveno članovima Školskog odbora 

imenovanima od strane Osnivača, dok su ostali članovi već slušali predstavljanje programa na školskim 

vijećima. Kandidat je rekao da je vizija daljnjeg razvoja školstva u narednom razdoblju dogradnja škole 

i realizacija cjelodnevnog boravka i da je to primarni cilj. Izvijestio je da je sva dokumentacija za 

dogradnju u što spadaju dvije građevinske dozvole te razni nacrti i projekti predana Ministarstvu 

znanosti i obrazovanja. Obavijestio je članove Školskog odbora da je nedavno bio prisutan sastanku s 

ministrom znanosti i obrazovanja Radovanom Fuchsom, kao i svi ravnatelji osnovnih i srednjih škola u 

Ličko-senjskoj županiji, a da su nakon tog sastanka posebni sastanak s ministrom imali svi 

gradonačelnici i načelnici općina u Ličko-senjskoj županiji. Obavijestio je da je na sastanku zaključeno 

da su prioriteti Ličko-senjske županije dogradnja škola u Novalji i Korenici, a ti projekti bi se trebali 

realizirati iz pristupnih fondova. Rekao je da bi se izgradnjom škole stekli uvjeti da svi učenici nastavu 

pohađaju u jednoj smjeni, čime bi se onda svim učenicima omogućilo pohađanje izvannastavnih, 

izvanškolskih te ostalih sportskih i drugih aktivnosti. Pojasnio je da bi dogradnja obuhvaćala novu 

informatičku učionicu, ugradnju pametnih ploča te poboljšanja u područnim školama. Spomenuo je 

Područnu školu Kolan gdje Općina ulaže u školski namještaj te je nabavila posebne ormariće za laptope. 

Rekao je da je zadatak Škole i ekipiranje timova stručnih suradnika, da u Školi sada rade pedagog, 

knjižničar, socijalni pedagog i logoped, da logopeda sada financira Grad Novalja, iako bi to trebala biti 

obaveza Ministarstva znanosti i obrazovanja te da je upućen zahtjev da se osiguraju financijska sredstva 

od kojeg se neće odustati dok ga Ministarstvo ne odobri. Rekao je da je sve veći broj djece s poteškoćama 

u razvoju, da ih sada ima 25 i da veći broj stručnih suradnika omogućuje individualiziran rad s tim 

učenicima. 

Što se organizacije nastave tiče, rekao je da se u prijelaznom razdoblju do izgradnje škole razmatra 

prijelaz u turnusnu nastavu, da se sve treba sagledati i razmotriti mogućnosti te na načelnom nivou uzeti 

u obzir. 

Rekao je da Grad Novalja i Općina Kolan nadopunjavaju prijevoz učenika s dodatnim linijama u 

slučajevima kada prijevoz učenika nije adekvatan, odnosno kada moraju dugo čekati, no da već postoje 

problemi renatbilnosti poslovanja na nacionalnoj razini zbog problema na globalnom planu. Podsjetio 

je da država ima obavezu osigurati prijevoz učenicima osnovnih škola. 

Rekao je da suradnju s roditeljima treba i dalje njegovati, da svaki učitelj barem jedan sat tjedno ima 

primanja za roditelje, da se za vrijeme pandemije svašta prošlo, ali da pandemija neće trajati vječno pa 

će se stanje vratiti na staro. Rekao je da se treba stvoriti odnos povjerenja među zaposlenicima, te među 

zaposlenicima i roditeljima, da se o svemu može pričati na regularan i kulturan način. 

Nastavio je s projektima koji se planiraju u suradnji s Turističkom zajednicom Grada Novalje i samim 

Gradom, a to je izučavanje autohtonih ljekovitih biljaka na području Grada te je izvijestio da postoji 

moguća suradnja s Veleučilištem u Gospiću na području robotike. Spomenuo je mogućnost suradnje s 

domaćim OPG-ovima u stvaranju brandova, te u kozmetičkom i zdravstveni turizam. Rekao je da se 

planira otvoriti vrt s autohtonim biljem na „Vrtiću“ na starom gradskom groblju, u sklopu čega bi se 

mogao urediti i školski vrt s autohtonim biljem. Rekao je da se planira urediti područje šume na ulazu u 

novo groblje te bi ono postalo spomen svim žrtvama 20. stoljeća, a ne samo partizanskim jer da su svi 

oni dali život za Hrvatsku. Nastavio je s njegovanjem kulturne baštine u suradnji s gradskim muzejom 

za učenike koji za to imaju afiniteta. Rekao je da treba ustrajati na stvaranju brandova, poticati sve 

projekte koji su primjenjivi, naročito u gastronomiji, enologiji, zdravstvenom turizmu i cikloturizmu u 

sklopu čega bi se valorizirao prostor „Zaglave“ i uvale „Slana“. 

Rekao je da su to ukratko osnovne smjernice njegovog programa, a da je glavni cilj rekonstrukcija, 

dogradnja i nadogradnja postojeće školske zgrade kako bi svi učenika mogli pohađati nastavu u jednoj 

smjeni. Rekao je da Škola godinama bilježi rast ili jednak broj učenika, da ih bude po 350, 360 ili 380, 

dok sve ostale škole u Županiji padaju. 

Nakon toga je pozvao članove Školskog odbora da mu postave pitanja o programu. 

Javio se Dejan Tauzer te je zaključio da je svakako prioritet Škole prelazak na jednu smjenu, ali je 

zamolio kandidata da se ne režu borovi koji se sada nalaze od glavne ceste prema školi, da se umjesto 

njih ne sade nekakvi grmići jer da bi se u suprotnom škola približila cesti te bi se pojačala buka. Kandidat 

mu je rekao da je on zajedno s gradonačelnikom prošao mjesta gdje se planira uređenje vrtova, da se 
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borovice neće drastično i agresivno sjeći, već je cilj ići u dubinu ispred gradskog groblja gdje je više 

mjesta za radove. 

 

Za raspravu se više nitko nije javljao te je predsjednica Školskog odbora je potom zaključila ovu točku 

dnevnog reda pa se prešlo na sljedeću. 

 

Ad 3. Izbor i imenovanje ravnatelja 

 

Predsjednica Školskog odbora je dala na glasovanje prijedlog da se za ravnatelja imenuje Aleksij 

Škunca: 

• Školski odbor jednoglasno je imenovao Aleksija Škuncu ravnateljem. 

• Ova Odluka izradit će se kao pojedinačni akt, 

• Ova Odluka stupit će na snagu nakon dobivene suglasnosti ministra. 

 

Predsjednica Školskog odbora je potom čestitala kandidatu za ravnatelja Aleksiju Škunci na izboru. 

Aleksij Škunca se potom zahvalio članovima Školskog odbora što su mu ukazali povjerenje, rekao je da 

će raditi na realizaciji projekata uz potporu Grada i Županije. Rekao je da najveći broj anketiranih ljudi 

u Novalji smatra dogradnju škole kao prioritet i da je bivši gradonačelnik imao svoju viziju dogradnje 

škole. Spomenuo je da u tijeku agenda 2021.-2027. i paket koji je odobrila Europa, da se Škola 

pripremila za taj projekt te odabrala dobar tajming. Rekao je da se dogradnjom škole ne gubi sportski 

sadržaj jer se planira uređenje sportskog kompleksa oko stadiona, a da ovaj ovdje i tako nije trenutno u 

funkciji, već da postoje samo dva koša. 

Predsjednica Školskog odbora je zamolila potom da se od iduće školske godine ostvari manje zahtjevan 

projekt da nastava Informatike krene odmah nakon redovne nastave u 13:00 sati. Izvijestila je o 

problemu koji učenici imaju kada dođu kućama u 14:30, pojedu, vrate se natrag na nastavu, potom se 

ponovno vrate kući te toga dana učenje započnu tek u 18:00 sati. 

Dejan Tauzer, član Školskog odbora i učitelj informatike je rekao da bi on najviše volio da nastava 

Informatike završi do 15:00 sati, ali da zbog rasporeda to nekad nije moguće. 

Ravnatelj je rekao da postoji i problem što informatičku učionicu koriste i učenici mlađih razreda.  

 

Nakon toga te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 12:27 sati. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG 

ODBORA 

 

Darko Peranić 
 

 

Ivana Kurilić 

 

 


